
Hei.

Ser at det var kartutsnittet som søker sendte med i den første søknaden dere fikk.
Søker justerte størrelsen på bygget, så det er dette som det søkes dispensasjon for.
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Ronald Bratberg


